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Protokoll för linjeföreningsmöte 

Datum: 2020-12-07 

Tid: 17:15 

Plats: TEAMS 

Kallade personer, närvarande listade med X 

Studentkårens representanter 

Christian, Eventansvarig Eskilstuna  X 

Michaela Tens, Eventansvarig Västerås - Sekreterare X 

 

Studentföreningars representanter 

Sarah Asp, Sexmästeriet  

Primus Lundin, Sexmästeriet  

Alexander, ELSA  

Onel, ELSA  

??, Kärleksambassadörerna  

Axel Jennersjö, Kärleksambassadörerna X 

 

Linjeföreningars representanter 

 

 

Måns Fornelius, Alf X 

Lisa Haglund, Alf X 

Ida Moilanen, Beware X 

??, Beware  

Emil, Esekon  

Mattin, Esekon  

Elin Svaröd, iDesign  

Jessica, iDesign X 

Maria Nordin, Innovare  

??, Innovare  

Jennifer Oyal Lindblad, Morsan  

Agnes Lillieh, Morsan X 

Oliver Söderlund, Mälardalens Ingenjörer  

??, Mälardalens Ingenjörer  

Primus Lundin, Vips  

Sarah Asp, Vips  

Julia Syse, Vips   
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Ständigt adjungerade från Studentkåren 

Kim Jansson, Ordförande  

Walid Alsabahi, Näringslivsansvarig  

Josefin Häggström, Restaurangansvarig  

Petra Wellström, Studentinflytandeansvarig  

Maria Vilmunen, Kommunikatör  
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Dagordning  

§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades kl: 17.20 

 

§2 Föregående protokoll 

 

Overaller 

Overallerna har levererats. Nu finns alla färgerna i lager.  

Boka tid i kårexpedtionen för att köpa. Alternativt prata med Christian. 

 

Bilaga terminsstart 

Rektorsbeslutet om att fastställa terminstiderna sköts upp. Det utformas nu en inlaga med 

bakgrundsinformation, studentkårens och linjeföreningarnas syn på de förskjutna 

terminstiderna. Att många studenter engagerade sig i frågan bidrog till att beslutet stoppades. 

Högskolan har sagt att de ska bli bättre på att fråga om studenternas synpunkter. 

 

Rothoffsvillan 

Vi har nu fått en summa (560 000kr/år) från kommunen när det gäller hyran för 

Rothoffsvillan. Vi på Mälardalens Studentkår och Kårhusstiftelsen är nöjda med budet de har 

kommit med och nu kan vi jobba vidare med arbetet kring villan. 

Eskilstuna kommun bidrar med 300 000kr till hyran på de nya Kårhuset. Högskolan skulle 

också vara med och bidra till hyran då det ska finnas linjeföreningsutrymmen.  

 

Frågan om utökad ventilation finns det ännu inget svar på. 

 

80 personer på nedervåningen gäller. 

 

SAM - Studenternas Arbetsmiljö 

Tommie har haft en dialog med en doktorand angående enkäter. Tommie har påbörjat en 

arbetsmiljöenkät men den börjar bli för omfattande för att göras i Google forms.  

 

“Hur tillgängliga är grupprum?” istället för hur det funkar att boka grupprum. 

 

Enkäten skulle behövas testköras av ca 10 personer från varje förening. När enkäten börjar bli 

klar skickas den ut till era styrelser.  

 

Efterfrågar hjälp angående frågor för programspecifika utrymmen. 

 

 

 

§3 Studentkåren rapporterar 
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Enkät 

Tommie kollar på om MDH vill samarbeta med MDS på studiemiljöenkäten 

 

 

Kontaktinfo skickat till Maria 

Esekon, MI, VIPS, Innovare har ännu inte skickat in. kommunikator@mdsu.se 

 

 

Tentor 

Diskussionen om SSK-programmens begränsning av tentamenstillfällen första terminen fortgår. 

Prodekan förstår vår oro över deras klantiga formuleringar som pekar ut grupper av studenter 

som är "studiesvaga". Vidare kommer vi arbeta för att få till en revidering av beslutet. Tyvärr har 

vi ännu inte hört något om anmälan som student gjort till UKÄ i ärendet. 

 

Vi håller också på att ta fram en organisationsmodell av studentrepresentation där vi önskar 

större inblandning från linjeföreningarna. Skissen på förslaget innebär just nu att linjeföreningarna 

skulle sitta med med representanter i ett utbildningsutskott under studentkåren för att sitta med 

som och utse studentrepresentanter. 

 

Vi fortfarande söker studentrepresentanter, särskilt från informationsdesign. Men egentligen är 

alla som är intresserade av att tjäna cash och samtidigt påverka sin utbildning välkomna att 

kontakta Petra på inflytande@mdsu.se 

 

 

 

§4 Studentföreningarna rapporterar 

 

 

ELSA: Ej närvarande 

 

Sexet: Ej närvarande 

 

Kärleksambassadörerna: Inget att rapportera. 

 

 

§5 Linjeföreningarna rapporterar 

 

 

ALF: Har en tillfällig styrelse, aka faddergruppen. Ska kalla till årsmöte så fort som det finns 

kandidater till styrelsen. Hade ett årsmöte där posterna inte kunde tillsättas.  

 

Beware: Inget att rapportera. 

 

mailto:kommunikator@mdsu.se
mailto:inflytande@mdsu.se
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Esekon: Ej närvarande 

 

iDesign: Håller på att ta fram en ny faddertrupp, generalerna är inte valda. Planerat in ett 

digitalt julmys inom en snar framtid.  

 

Innovare: Ej närvarande 

 

Mi: Ej närvarande 

 

Morsan: Haft ett öppet styrelsemöte där bara styrelsen dök upp. Söker nya medlemmar till 

styrelsen men fanns inte direkt nått intresse. Årsmöte blir i vår istället. Har haft programråd 

som det fattas representanter till. Främst från termin 1.  

 

VIPS: Haft möte med högskolan angående att studenter har kontaktat media. Studenter hade 

blivit trakasserade av lärare och de i sin tur kontaktade föreningen för att söka stöd. Skolan 

var besvikna på studenterna för att man berättade för media om hur vissa situationer 

hanterades. Både tentor och att man samlade studenter fysiskt innan man skulle skickas ut på 

VFU.  

 

 

§6 Övriga frågor 

 

Rookieperioden VT21 kommer förmodligen bli digital. 

 

Föreningsreglementet 

Nästa möte ska det visas upp ett färdigt förslag från studentkåren. 

Uppmanar alla föreningar att dyka upp på det mötet så att man får vara med och påverka. 

 

§7 Att ta med från mötet 

 

 

§8 Nästa möte och mötets avslutande 

 Nästa möte blir 21 januari kl 17:15 

 

Mötet avslutades kl 18:04 

 


